
 
 

Ljunghedens Samfällighetsförening 

 

 

 

 

Styrelsemötesprotokoll, Ljungheden samfällighetsförening 

tisdagen den 16/11 2015 

 

Tid:  19:00 

Plats:   Styrelselokalen 

Närvarande:  Kenth Grossman – ordförande; Joakim Vallejo vice ordförande; 

Stefan Ljungar – kassör; Erik Holm –  sekreterare; Marianne  Petri 

Hamvik; Mikael Alesch - suppelant 

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 

 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
 

3. Undercentralen 
Inget att rapportera. Styrelsen tackar för information från er boende om arbeten i 

bostäderna med radiatorer. 

 
4. Samverkan mot brott 

 
5. Ekonomi 

-     Värmekostnad  per oktobermånad ligger 8% bättre än budget  ( 78 000 kr) 

- Den faktiska vattenförbrukningen har överstigit något Stockholm Vattens 

beräknade i jämförelse med tidigare år.  Budgeten för 2015 kommer att 

överskridas. 

- Sista betalningen av fiberinvesteringen är gjord. 

 

6. Skrivelser 

Ytterligare önskemål om asfaltsförbättringar har inkommit från Ljungfrulinet. 

Styrelsen kommer att ta upp denna fråga till våren (2016), samt eventuell målning 

av de redan existerande. Alla i våra två områden ombeds köra långsammare och 



 
 

försiktigare då vi har många lekande barn i områdena. 
 

7. Aktivitetslista 
 

8. Nyinflyttade medlemmar 

 
9. Övriga frågor 

 

10. Nästa möte 
Måndag 14/12 kl 19:00 

 

11. Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

………………………………. 

Erik Holm 

 

 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

 ……………………………..  ……………………………... 

 Kenth Grossman   Stefan Ljungar 

 

 

 

Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 

styrelsen.  


